
 

 

Yerseke, 8 februari 2019 

 

Aan het college van  burgemeester en wethouders en leden van de raad van de gemeente 

Reimerswaal 

 

In de opinieraad van 8 januari hebben wij tijdens de rondvraag geïnformeerd naar de mogelijke 

interesse voor een BOT-sessie raadsbreed, met  betrekking tot de gevolgen van de invoering van het 

Sportbesluit ( 1jan 2019). 

Een aantal partijen heeft hierop positief gereageerd. Onze vraag is ook ambtelijk opgepakt, waarbij is 

aangegeven dat er geen consequenties zijn voor onze begroting 2019. Daar zijn wij uiteraard blij 

mee: geen onverwachte bezuinigingen behoeven vooralsnog doorgevoerd te worden. 

Echter, uit overleg met deskundige dhr. Wim Glaap en betrokken sportambtenaren, is wel naar voren 

gekomen dat wij als gemeente geld kunnen terugvragen, mits wij hiervoor, voor 1 mei aanstaande, 

een subsidieverzoek indienen. Uit een globale raming vanuit de begroting kan dit om aanzienlijke 

bedragen gaan (echter is het rijksbudget beperkt) denk hierbij aan een meervoud van 100.000 euro. 

Het gaat hier om de zogenaamde SPUK regeling (gemeenten)  en BOSA regeling (verenigingen). 

Uiteraard zijn hier voorwaarden aan verbonden, maar de regeling is voor ons toepasbaar op diverse 

sporten (zelfs denksporten) waarbij investeringen gemoeid zijn. Op deze investeringen kan 17.5% 

teruggevraagd worden en geldt voor een periode van de komende 4 jaar. Wij hebben in het bedoeld 

ambtelijk antwoord ook vernomen dat een dergelijk verzoek wordt voorbereid. Graag vernemen wij 

van uw college: 

 a) of hierbij gebruik wordt gemaakt van expertise van externe(n) gelet op de complexe materie en 

reikwijdte van de regeling met toelichting hierop, en  

b) om welke investering het totaal gaat. 

Met vriendelijke groet,  

 

Thea Laban 

VVD Reimerswaal 

 


